
 SKOLEBESTYRELSEN VED HØJMESKOLEN 

 Højmevænget 3, 5250 Odense SV. Tlf.: 63 75 34 00 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 Onsdag d. 27/11-24. Kl. 17.00-19.30 i personalerummet på Højmeskolen 

 9.  Nyt fra eleverne 
 a.  Undervisningsmiljørepræsentanter 

 i.  Har været på uddannelse 
 ii.  Har set på trivselsundersøgelse og der er udvalgt tre 

 fokusområder 
 b.  Børnene bestemmer 

 i.  Ansøgning skrives med fokus på at forbedre 
 undervisningsmiljøet. Elevrådet kommer til at stå for 
 afvikling af afstemningen. 

 c.  Planlægning af Galla fylder i ungemiljøets elevråd 

 10.  Nyt fra ledelsen 
 a.  Status på modernisering 

 i.  Ændringer og ekstra midler har bevirket, at det, der skulle 
 være færdigt, ikke er det endnu. 

 1.  Sikring mod rotter 
 2.  Nyt loft i madkundskab 

 b.  Alle medarbejdere på læringslaboratorium d. 20/12 om legende 
 tilgang 

 i.  Skoleleder orienterer om at personalet den 4/12 skal arbejde 
 med AI i undervisningen og den 20/12 arbejde med legende 
 tilgang. 

 c. Sneregler
 i.  Gennemgås, opdateres og vedtages 

 11.  Økonomi 
 a.  Status er, at der er anvendt 100,4% af budgettet. Det betyder at pt. 

 er der et mindre minus i 2024, som skal indhentes i 2025 
 b.  Nye møbler til nye faglokaler er ikke en del af “velfærdens 

 fundament”. Så de er indkøbt for skolens eget budget. 
 c.  Skolens profilspor, læseklasse går budgetmæssigt i nul og SFO har 

 haft et lille overforbrug. 

https://docs.google.com/document/d/1rMAWolW2SVuFWhVh1ctF3jMC0wLqmvc-l6PBuJPF3CU/edit?usp=sharing


 d.  Skoleindskrivning: Det ser pt. ud til, at der er 52 børn indskrevet til 
 Forårs SFO 2025. 

 12.  Skolens kantine 
 -  Økonomi 

 -  En del af Dorthes løn dækkes af kantinens budget 
 -  I dette år er balancen minus 54000. 
 -  Bestyrelsen efterspørger mulighed for større variation. 

 Dorthe afprøver indimellem nye retter. Hun oplever ofte, at 
 der ikke er stor nok efterspørgsel på disse. 

 -  Udvalg 
 -  Elevrådet vil undersøge blandt eleverne, hvad der kunne 

 være ønsker til andre retter. 
 -  Elevrådet fortæller, at der er en efterspørgsel på retter uden 

 svinekød 
 -  Det drøftes, om der skal efterspørges råd fra skolens 

 sundhedsplejerske og Generation Sunde Børn om, hvad der vil 
 være fornuftigt at der sælges i skolen kantine. 

 -  Eleverne bemærker, at de ved møde med andre elevrødder i Odense 
 Kommune hører, at andre ikke har en kantine. 

 🎄Vi spiser julefrokost 🎄 

 13.  Kvalitetsprogram for folkeskolen 
 a. Informationsbrev om Folkeskolens kvalitetsprogram.pdf
 b. Tidslinje for udvalgte initiativer i Folkeskolens kvalitetsprog…

 i.  Nogle prøver i 9. klasse falder væk 
 ii.  Justering i timetal for fagene 

 iii.  Tysk startes først op fra 6. klasse 
 iv.  Teknologiforståelse fra 5. klasse som valgfag 
 v.  Fra 7.-9. klasse civil praktik 

 vi.  2,6 mio til kommunerne til opkvalificering af faglokaler 

 14.  Punkter udsat fra sidste møde: 
 a.  forældreforening 
 b.  folder til forældreråd. forældrerådsguide.pdf

 Punkterne udsættes igen. 

https://drive.google.com/file/d/1cizN0MJtjRy0Fl6bbiNNz2T_4miJ86vP/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1oyVvPrHO7oclM9FNavcGJwzzpttIZ9QN/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1QmXVlob2QbYrwpTC1o_2DIiNjuF0rRLV/view?usp=drive_link


 Evt. 

 Drøftelse af affaldssortering 

 Lars fortæller om, at personale fra Højby SFO har været på 
 læringsmiljøobservation på Højme og har foretaget observationer ud fra de 6 
 kerneelementer i visionen for fritidspædagogik. Feedbackens pointer deles - 
 hovedpointer: God kontakt mellem børn og personale - lækre faciliteter, undren 
 over skæv fordeling af børn. 

 Ved tilsvarende observationer i Ungemiljøet var der stor begejstring for vores 
 containerby - og undren over at den ikke anvendes mere. Fokus var på 
 deltagelsesmuligheder for alle. Altovervejende var tilbagemeldingen rosende, da 
 elever sås aktive. Undren var at der var 4 voksne - en var aktiv og blev sprugt til 
 råd af eleverne - de tre andre gik rundt. 

 Drøftelse af graden af anvendelse og udnyttelse af parallellægning på årgange. 

 Det aftales, at på næste bestyrelsesmøde afsættes der tid til at se de nye 
 faglokaler. 


